
Rondvraag

Commissievergadering Ruimte, Economie en Financiën d.d. 15 december 2022

Inleiding:

Op 30-11-2022 heeft het college van B&W antwoord gegeven op de schriftelijke 
vragen van de VVD over de veiligheid van openbare gelegenheden. Over de 
beantwoording van deze vragen is de VVD teleurgesteld en wil graag de 
aanvullende vragen stellen aan de wethouder.

Vragen:

1. Wanneer staat de herinrichting Bloemenbuurt op de agenda?
2. Is de wethouder bekend dat het sport/bewegingstoestel in het bevrijdingspark 

hartstikke donker is en niet verlicht?
3. Volgens het college is de Boekelsedijk goed verlicht, de paden er rondom 

heen niet. Waarschijnlijk is de Wethouder in de avond nooit daar geweest? 
Ja er is verlichting maar deze is zo summier dat als je van de gemeente werf 
door het sportpark naar het stadion fietst het echt een onveilig / onheimlich 
gevoel geeft. Wil de wethouder dit bekijken?

4. Bij vraag 3 geldt hetzelfde voor de parklaan richting Udi’19
5. Het sport/ bewegingstoestel in het sportpark nabij de jeu de boule baan ook 

niet verlicht is, is dit bekend?
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